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Heidi is the heart-warming tale of a small girl's power for good, and it has remained a
firm favourite since it was published over 100 years ago. It tells of the orphan Heidi and
her idyllic existence with her gruff grandfather in the mountains. When she is sent to
live in a city, comic chaos ensues, and eventually it is arranged that Heidi should return
to the mountains. Together she and her friend Peter, the goat-herd, achieve wondrous
changes in the community in which they live.
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英文原版

童书

瑞士

外国文学

童年

heidi

小说

英文

评论

8岁那年暑假在家里窝了一天看完的，看完正好是夕阳下山，抬头看到余晖透过窗前的
白杨树叶照到整个房间都是暖洋洋的，流光溢彩。那就是我对海蒂的第一也是终生印象
……虽然不过是个小女孩，却有着惊人的温暖的力量。

-----------------------------
我美好的童年，我也想住在阿尔卑斯山上，阁楼里一张稻草床，早上醒来积雪堆到了窗
下………当然小时候看的是中文版。

-----------------------------
多么向往里面的烤奶酪嘤嘤嘤

-----------------------------
看的第一本英文小说



-----------------------------
好感人啊~~~很少有童话把我看哭的……

-----------------------------
this is something about kids.but how i wish the sense of being a kid could stay with me
for as long as possible!

-----------------------------
第一次读全英文版的书，O(∩_∩)O哈哈~

-----------------------------
我的第一本原版童话。

-----------------------------
重新读一遍法语版的海蒂，还是那么感动，还是那么熟悉，拿起就欲罢不能。

-----------------------------
The book I read is with a different cover. It's a children's book. I prefer the first half to
the second of the story. I was touched when Heidi was made to leave her grandpa.
Adults can read it for sure.

-----------------------------
读的第一本原版小说《海蒂》 ，打死我都要去瑞士，人间天堂哇。

-----------------------------
单词量不大，内容也比较简单，但是很有趣。轻松又温馨的故事，也不乏感动。很多细
节安排的很好。人物刻画的略简单了，但是比较有特点，很不错。9分吧。

-----------------------------
我喜欢“夕阳让云彩像燃烧起来一样”那一段...........

-----------------------------
亚马逊推送过来的 语言超简单 故事很温馨



和电影相比，情节更加饱满，结局更暖心，宗教色彩也浓厚了。愿每一个善良的人都能
够爱与被爱。生活真美好。

-----------------------------
little Heidi with her Grandpa

-----------------------------
想旅行去下那座山看看

-----------------------------
小时候应该要有这样一个世界。

-----------------------------
词汇量要求不高，能看懂

-----------------------------
在薄荷读的英文版，和小时候的动画片一样的感觉

-----------------------------
God thought it was better for you not to have at once what you wanted, He said to
Himself: Yes, Heidi shall have what she asks for, but not until the right time comes, so
that she may be quite happy. If I do what she wants now, and then one day she sees
that it would have been better for her not to have had her own way.

-----------------------------
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书评

Quand j'ai commencé à relire ce roman presque trente ans après, j'ai eu l'impression
d'avoir retrouvé une vielle amie d'enfance. Aussitôt que j'ai parcouru le premier
chapitre, je voyais un tableau se déployait devant mes yeux dont les moindre déta...  

-----------------------------
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